
 

Број: 205/12.05.2009. године 
 
 

 
Република Србија 

Министарство пољопривреде, шумарства и водопривреде 
Управа за ветерину 

 
Директору Зорану Мићовићу 

 
 

На седници Управног одбора Ветеринарске коморе Србије 
одржаној 12. маја 2009. године разматрано је више актуелних 
питања из спровођења Програма мера за 2009. годину и закључено 
да Управи одбор због проблема који настају у свакодневном раду 
затражи хитан одговор на питања:  

1. Како приликом издавања здравствених уверења 
поступати са животињама којима је истекло важење 
обавезних дијагностичких испитивања из претходне 
године? 

2. Шта се дешава са расписивањем Конкурса за 
прерасподелу терена по ПМ за 2009. годину, а у 
складу са закључцима Комисије за анализу 
резултата на спровођењу Програма у претходном 
периоду? 

3. Какав је план за измирење финансијских обавеза 
Министарства према институтима из 2008. године и 
свим ветеринарским организацијама из 2009. 
године? 

4. На основу дописа од 28. 04.2009. године упућеног 
ветеринарским станицама у вези обележавања 
коња, Управни одбор је закључио да је колегама 
неопходно појашњење у вези обележавања, набавке 
чипова, образаца и регистрације. 

 
Уз молбу да нам на ова питања одговорите што пре, срдачно 

Вас поздрављамо. 
 С поштовањем 
 
     Председник УО ВКС 
           Радош Раилић, др вет.мед. 


